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Dne: 14. 12. 2016  Zpracoval: Karel Turek 

 

Projekt Posilování administrativní kapacity obcí na bázi 

meziobecní spolupráce, reg. č.: CZ.03.4.74/0.0/0.0/15_019/0003017 

 

ZÁPIS ZE SETKÁNÍ STAROSTŮ  

ze dne 13. 12. 2016 od 13:30 hodin 

Místo: Zasedací místnost obecního úřadu Hořičky, 552 05 Hořičky, Hořičky 4 

 

Program setkání 

1) Prezence účastníků 

2) Změny v personálním složení CSS 

3) Zpráva o činnosti CSS 

4) Vyhodnocení rozesílaného dotazníku 

5) Vyhodnocení řízených rozhovorů 

6) Představení projektů meziobecní spolupráce 

7) Ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb u starostů 

8) Projednání návrhů na změny v činnostech zajišťovaných CSS 

9) Různé, diskuze, závěr 

 

1. Prezence účastníků 

Účastníci setkání byli přivítáni a zároveň požádáni o podpis do prezenční listiny. Na setkání 

se dostavilo celkem 18 představitelů obcí ze svazku (z toho 2 zástupci za obec Chvalkovice), 

projektový tým (manažer CSS, specialista CSS, účetní a končící Zdena Hovorková) a jako 

host Ing. Ivana Červinková (zástupce SMO). Celkem tedy z 19 obcí DSO byli přítomni 

zástupci ze 17 obcí (viz prezenční listina), tj. účast byla 89,5 %, čímž byla splněna podmínka 

účasti alespoň 50 % starostů.  

V úvodu se ujala slova paní Červinková, která motivovala představitele obcí k využívání 

služeb CSS, a to nejen v oblasti dotačního managementu, ale i v rámci servisu služeb.  

Dále paní Červinková podala aktuální informace související s projektem: 

 otázka začátku fungování advokátní kanceláře a nastavený měsíční fond hodin  

pro využití jednotlivými DSO 
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 otázka rozšíření úvazků v rámci CSS – úvazek 0,6 specialista na veřejné zakázky 

(rozdělení mezi stávající členy za daných podmínek, nová osoba do projektového 

týmu) – pomoc s veřejnými zakázkami malého rozsahu. Pokud bude mít o rozšíření 

DSO zájem, je nutné schválit dodatek ke smlouvě o spolupráci. Výběrové řízení není 

nutné. 

 

2. Změny v personálním složení CSS 

Předseda svazku, pan Bergmann, představil změnu obsazení pracovních pozic v projektovém 

týmu. K 30. 11. 2016 skončila jako manažer CSS paní Zdena Hovorková, které předseda  

a místopředseda svazku poděkovali za dosavadní odvedenou práci. Od 1. 12. 2016 nastupuje  

a přebírá funkci manažera CSS Karel Turek. Ostatní obsazení pozic zůstává beze změny.  

 

3. Zpráva o činnosti CSS 

Manažer CSS stručně v kostce představil hlavní aktivity realizované CSS v posledním období, 

např. uskutečněné řízené rozhovory s představiteli jednotlivých obcí, poradenská činnost 

v různorodé problematice, vydání 1. čísla informačního zpravodaje atd. 

 

4. Vyhodnocení rozesílaného dotazníku 

Specialista CSS seznámil přítomné s vyhodnocením rozesílaného dotazníku týkajícího  

se oblasti přípravy dotačních projektů. Zdůraznil, že se vrátilo pouze omezené množství 

vyplněných dotazníků a poprosil představitele obcí, kteří ještě tak neučinili, o zaslání 

vyplněného dotazníku. 

Z prozatím získaného vzorku vyplynulo, že obce mají představu o projektech do budoucna, 

které by chtěli v obcích realizovat. Tematicky převažovala problematika chodníků a místních 

komunikací, investice do oblasti životního prostředí (kanalizace, zeleň, úspory energií), 

infrastruktura pro volnočasové aktivity (hřiště, sportoviště). 

Dále představil příklad konkrétních požadavků, se kterými se někteří představitelé obcí i další 

subjekty z území obrátili na CSS a zdůraznil, že klíčová je včasná aktivita starostů, tj. vyzval 

představitele obcí k aktivitě, aby využívali služeb CSS. 

 

5. Vyhodnocení řízených rozhovorů 

Manažer CSS seznámil přítomné s výsledky uskutečněných řízených rozhovorů. Potvrdil  

se značný zájem obcí o pomoc v oblasti právních agend. Fungování advokátní kanceláře je tak 
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očekáváno v nejbližší možné době. Dále byl značný zájem vyjádřen o projektové a dotační 

poradenství a o pomoc s oblastí veřejných zakázek, příp. aktivit týkajících se prosazování 

společných zájmů či revize dokumentů, jestli je vše v pořádku, a tak jak má. 

Na druhé straně obce nepotřebují v převážně většině pomoc v případě zpracovávání 

pravidelných hlášení pro orgány státní správy, informační pomoc v oblasti územního 

plánování, pomoc při sestavování rozpočtu obce a poradenství v daňové problematice. 

 

6. Představení projektů meziobecní spolupráce 

Při jednotlivých návštěvách obcí byly diskutovány i projekty meziobecní spolupráce,  

tj. projekty, do kterých budou zapojeny alespoň dvě či více obcí z DSO. Manažer CSS 

představitelům obcí tyto projekty promítnul a okomentoval je. 

   

7. Ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb u starostů 

V dalším bodu programu byli představitelé obcí požádáni, aby vyplnili krátký dotazník 

týkající se ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb. Celkem bylo 

rozdáno 17 dotazníků, vyplněných se jich vrátilo 14, tj. návratnost byla 82 %. 

V otázce „Jste spokojen/a s rozsahem nabízených služeb?“ osm představitelů obcí zaškrtnulo 

hodnotu 1, šest hodnotu 2. Zbývající hodnoty nebyly označeny. 

Na otázku „Chtěl/a byste něco změnit, pokud ano, pak co?“ čtyři představitelé uvedli „NE“, 

tj. že nechtějí nic měnit. Jeden představitel uvedl „Zjednodušit administrativu, zrušit CSS". 

Ve zbývajících devíti odevzdaných dotaznících nebyl žádný textový komentář. 

V otázce „Jste spokojen/a s kvalitou poskytovaných služeb?“ osm představitelů obcí 

zaškrtnulo hodnotu 1, pět hodnotu 2. Zbývající hodnoty nebyly označeny. V jednom případě 

nebyla hodnota zaškrtnuta, dotyčný uvedl, že "ještě neví". 

Na otázku „Máte doporučení pro zvýšení kvality poskytovaných služeb? Jaké?“ tři 

představitelé uvedli „NE“, tj. že dotyčný nemá žádné doporučení. Ve zbývajících jedenácti 

odevzdaných dotaznících nebyl žádný textový komentář. 

 

8. Projednání návrhů na změny v činnostech zajišťovaných CSS 

Nebyly uvedeny žádné návrhy na změny v činnostech zajišťovaných CSS. 
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9. Různé, diskuze, závěr 

Jedna starostka vznesla dotaz týkající se přehledů vzorů smluv a dalších právních dokumentů. 

Manažer CSS konstatoval, že na nově vznikajících stránkách DSO by mohl být modul, kde by 

po přihlášení mohli představitelé obcí mít k dispozici jakési sdílené úložiště, kam by CSS 

nahrávalo tyto vzory smluv, jiných právních dokumentů a dalších různorodých materiálů 

prospěšných pro obce. 

 

Jednání bylo ukončeno v 15:00. 

 

Přílohy: 

Příloha 1: Vyhodnocení dotazníků týkajících se spokojenosti starostů s rozsahem a kvalitou 

poskytovaných služeb 
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Příloha 1: Vyhodnocení dotazníků týkajících se spokojenosti starostů s rozsahem a kvalitou 

poskytovaných služeb 

 

Smluvní partner: kód: XXXX

Zpracoval:

Setkání starostů ze dne: 13.12.2016

Počet rozdaných dotazníků: 17

Počet vyplněných dotazníků: 15 88,24%

Otázka 1. Jste spokojen/a s rozsahem nabízených služeb?

Hodnocení 1 2 3 4 5 Průměr:

Počet odpovědí: 8 7 0 0 0 1,47

Otázka 2. Chtěl/a byste něco změnit, pokud ano, pak co? 

Otázka 3. Jste spokojen/a s kvalitou poskytovaných služeb?

Hodnocení 1 2 3 4 5 Průměr:

Počet odpovědí: 8 6 0 0 0 14 1,33

Součet odpovědí neodpovídá hodnotě - počet vyplněných dotazníků

V jednom případě nebyla hodnota zaškrtnuta, dotyčný uvedl, že "ještě neví".

Otázka 4. Máte doporučení pro zvýšení kvality poskytovaných služeb? Jaké? 

Třikrát byla otázka zodpovězena jako "Ne", tj. že dotyčný nemá doporučení.

Dvanáctkrát "bez textových komentářů".

Vyhodnocení dotazníků

Mgr. Karel Turek, manažer CSS

Návratnost:

Čtyřikrát byla otázka zodpovězena jako "Ne", tj. že dotyčný nechce nic změnit.

Jednou byl uveden názor "Zjednodušit administrativu, zrušit CSS".

Desetkrát "bez textových komentářů".

Svazek obcí "ÚPA"


